
11/22 Styremøte OSK
tir. 11 oktober 2022, 18.00 - 21.00

Ullevål stadion, NSF sine lokaler

Deltakere
Styremedlemmer
Thor Gjelsvik, Tommy Rovelstad, Atle Rolstadaas, Gudbrand Bakke, Hege Furfjord, Ingrid Heggebø Lutnæs, Mette Sannes, Finn Espen Sellæg, 
Frode Wirum Sæter, Karianne Løken

Fraværende: Kristoffer Erichsen, Morten Vold Eriksen, Atle Rømo, Lillis Rabbing

Møteprotokoll

00/22. Godkjenning av innkalling

Godkjent

Beslutning
Gudbrand Bakke

01/22. Godkjenning av referat styremøte 09/22

Godkjent

 Protokoll_1022 Styremøte OSK_300822.pdf

Beslutning
Gudbrand Bakke

47/22. Status regnskap 1 oktober 2022

Gjennomgang og status for budsjettet 1 oktober 2022

Thor informerer om regnskapet.
Ingen kommentar

 Regnskap 300922.pdf

Orientering
Thor Gjelsvik

48/22. Budsjett oppsett + forslag 2023

Nytt budsjett oppsett med nye kontoer og prosjekter (forenkle, fornye og forbedre)

Budsjett forslag for 2023 som skal jobbes med og vedtas på neste styremøte (22 november)

Thor informerer om budsjett forslag 2023
Atle informerer om Post3 midler prosjektet etter skiting vedtaket. Konklusjon og forslag fra prosjektet skal vedtas
på høstmøte lørdag 15 oktober om hvordan evt ny fordeling ut til kretsene blir
Budsjettforslaget og nytt oppsett ble godkjent og skal jobbes videre med i grenene inn mot neste styremøte 22
november for et vedtak

 Budsjett 2023 .pdf

Orientering
Thor Gjelsvik

41/22. Status Handlingsplan Oslo Skikrets

Grenene og utvalgene har fulgt opp sin handlingsplaner i sine møter etter sist styremøte.
Grenen/utvalgets aktivitet kobles opp med tildelt budsjettet

Presentasjon av mal for handlingsplanen 2023
Vedtak for handlingsplan og budsjett 2023 for hver gren blir gjort på neste styremøte 22 november
Atle ferdigstiller oppsett på handlingsplanen for hver gren og legger den inn i Admincontroll

Diskusjon
Atle Rolstadaas

44/22. Erstatning for NSF Distansekort

Oppdatering på Skiforbundet sin prosess med erstatning av tidligere distansekort

Vil bli for ressurskrevende for å lage et eget distansekort for Oslo, tidkrevende og dyrt.

Orientering
Tommy Rovelstad
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Oslo Skikrets ved kretsleder tar opp saken på Høstmøte til NSF kommende helg (14-16 oktober)

49/22. NSF Høstmøte 2022

Informasjon om Norges Skiforbund Høstmøte 2022 på Scandic Helsfyr

Innkalling til Høstmøte:
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/moter-og-samlinger/hostmote2022/ 

Ikke alle grener er representert

Kretsleder informerte om prosessen for kretsledermøtene
Kretsleder kommer til å ta opp saken om Distansekort
Kretsleder tar opp dette med russisk deltakelse på skirenn til vinteren.
LK Oslo og sør-trøndelag legger frem en sak i høstmøte langrenn i forhold til "skiklubb opprøret"
LK Oslo tar opp sak ang store avstander og mye reising (stor kostnad)
LK Oslo med forslag om å se på løsning på felles smøring/testing på HL

Orientering
Gudbrand Bakke

50/22. Anlegg

Generell info om status på anleggsarbeidet i OSK 

GB informerer om en frustrerende situasjon i Oslo
Anleggsutvalget må jobbe videre med prosessene i Oslo

Orientering
Gudbrand Bakke

51/22. OSK Hjemmeside

Hver gren må oppdatere og ta en gjennomgang av sine sider på Oslo skikrets sine hjemmesider (se sidemenyen for
hver gren):
https://www.skiforbundet.no/oslo/

Administrasjonen informerer om at grenene MÅ oppdatere sine egne gren sider
Administrasjonen sammen med grenen må jobbe med å oppdatere siden med innhold og oppsett

Orientering
Tommy Rovelstad

52/22. Teamavtale SNØ

Et stort problem for norsk alpinsport gjennom mange år har vært mangel på tilbud i overgangen mellom skigymnas og
landslag. NSF og AK sentralt har tatt initiativ til å forbedre dette, gjennom å støtte og inngå samarbeid med to overårige
lag – henholdsvis Trønderalpint på Oppdal og Snø-laget i Oslo/Akershus.

For å få mere fast rammer rundt laget ønsker Snølaget en samarbeidsavtale med nærliggende skikretser – Oppland,
Hedmark, Buskerud, Akershus og Oslo. Et slikt samarbeid gjør at laget får en tettere kobling inn mot den organiserte
idretten og NSF. AK sentralt støtter laget med kr 400.000 for inneværende år, men mål om å øke dette til kr 500.000
neste sesong. Laget har også et samarbeid med Olympiatoppen på Lillehammer.

Som en del av samarbeidsavtalen med kretsene ønsker de at kretsen bidrar med et årlig støttebeløp på kr 20.000, og kr
20.000 dersom kretsen har én løper på laget og kr 30.000 om kretsen har to eller flere løpere. Altså maks kr 50.000 pr
år. For inneværende år er det 5 løpere fra Oslo, av totalt 11 løpere på laget.

Spørsmål til dere er om det er OK at kretsen inngår en slik samarbeidsavtale? 

Hvordan vi skal finansiere støttebeløpet på inntil kr 50.000 pr år? 

AK leder informerer om saken
Styret vedtar at Oslo skikrets skal inngå et 3-årig samarbeid med Snølaget og at kostnaden deles likt mellom AK
og kretsstyret, med forbehold om at det ikke ligger noen juridiske forpliktelser eller andre ansvarsforhold knyttet til
samarbeidet utover skissert, årlig støttebeløp. AK-leder følger opp og informerer resten av skikretsstyret før avtale
signeres

 Teamavtale Snø Hafjell Kvitfjell Racing 2023 - 2026 v2.pdf
 Presentasjon Sesongen 2022-2026 - v5.pdf

Beslutning
Finn Espen Sellæg
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53/22. Innkommende aktiviteter

Barnas mini-VM: https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/barnas-mini-vm/  

Skisprell er i regi NSF men det er Kretsene i tett samarbeid med grenene som må utføre. Dette har sitt utspring i
FIS sin "world snow day": https://worldsnowday.com/    Det har søknadsfrist 15 desember og for de som er med
så kan de være med i trekningen av disse premiene: https://worldsnowday.com/610/news/world-snow-day-
2023-confirmed

Komiteene undersøker i sine grener om muligheter og ønske om å arrangere
Administrasjonen ser på mulige gjennomføringer

 BARNAS MINI-VM 2122-6.pdf
 Skisprell -mandat og organisering.pptx

Diskusjon
Tommy Rovelstad

54/22. Julebord for styret i Oslo skikrets

Skal vi ha en markering for jul/årsavslutning?
Før eller etter jul/nyttår? (når er det tid?)
Hvor skal vi evt ha dette?

Julebord i januar
Dato avklares på neste styremøte 22 november

Diskusjon
Tommy Rovelstad

55/22. Informasjon fra grener og utvalgene

Generell informasjon fra alle grener og komiteer

Grenene informerte kort om status

Orientering
Alle

56/22. Eventuelt

56/22.1. Oslo Skikretsting 2023

Når skal vi ha Skikretstinget i 2023?
Noen ønsker om hvor, forslag på Scandic Helsfyr?

Avklares på neste styremøte 22 november

Diskusjon
Tommy Rovelstad

56/22.2. Gren høstmøter

Er det noen grener som skal ha Høstmøte?
Hvor og når?

Administrasjonen ønsker og bli informert om dato for høstmøte og invitasjon for å kunne bli med
Ingen grener hadde satt opp dato for høstmøte enda

Orientering
Tommy Rovelstad

56/22.3. Craft sponsor

Informasjon om at tillitsvalgte og ansatte har fått egen kode for innkjøp av Craft klær og utstyr - Husk rapportering til
skatteetaten.
Når team eller grupper skal kjøpe så bestill via kretsen.

Rabatt koden vil bli sendt ut på mail fra administrasjonen for privat bruk
Bestillinger og bruk av rabatt kode for grupper/team vil bli gjort fra administrasjonen sentralt i OSK

Orientering
Tommy Rovelstad

56/22.4. Skikretshytta

Skikrets hytta

Se på løsninger ang å få tilrettelagt hytta til møte for voksne. Mette tar ansvaret for å undersøke behovet for å
kjøpe inn klappstoler.
Dugnad til våren - vinduer og vannbord på taket må males, ansvar hyttekomite/GB
Beisedugnaden er sluttført med et godt resultat.
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Tommy sørger for at avtalt dugnadsbeløp overførses til LK
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